
طح�ان نظیف در پاس�خ به اینک�ه آیا اینکه 
گفته می ش�ود که برخ�ی از داوطلبان نامزدی 
انتخابات پی�ش از ثبت نام از ش�ورای نگهبان 
برای نام نویس�ی چراغ سبز دریافت می کنند و 
برخی بعد از ثبت نام از طریق ش�ورای نگهبان 
به آنها اعلام می شود که انصراف دهید، صحیح 
اس�ت؟ اظهار کرد: ممکن اس�ت ف�ردی به من 
مراجعه کند و من نظر شخصی خودم را آن هم 
با احتیاط به او بگویم؛ بر همین اساس نیز آنچه 
که درباره پیش از ثبت نام مطرح می شود خیلی 

دقیق نیست.
به گ��زارش خبرگزاری خبرآنلای��ن، هادی طحان 
نظیف عضو حقوقدان و س��خنگوی ش��ورای نگهبان 
در گفت وگویی تلویزیونی که به مناس��بت بررس��ی 
صلاحیت داوطلبان نام��زدی انتخابات چهاردهمین 
دوره ریاست جمهوری انجام شد، در پاسخ به اینکه 
آیا فشارها به شورای نگهبان آغاز شده است؟ با تاکید 
بر اینکه مردم ش��ورای نگهبان را می شناسند، اظهار 
کرد: مبنای کار ش��ورای نگهبان قانون است و تمام 
تلاش شورا بر این است که قانون را مبنای عمل قرار 
دهد و هیچ سفارش و فشاری بر کار شورای نگهبان 
تاثیرگذار نیس��ت.آنگونه که ایسنا روایت کرده، وی 
افزود: بیشتر تحت هجمه هستیم که چرا در جاهایی 

تحت تاثیر جریانات سیاسی قرار نمی گیریم.
سخنگوی ش��ورای نگهبان همچنین در پاسخ به 
پرسش��ی مبنی بر اینکه چرا برای افزایش مشارکت 
در انتخاب��ات، صلاحیت اف��راد از همه طیف ها تایید 
نمی ش��ود؟ گفت: اگر دولت فعلی را با دولت قبل و 

دولت قبل را با دولت قبل تر مقایس��ه کنیم و اسامی 
را در ذهن مرور کنم، حاکی از این است که طیف ها 
و جریانات سیاس��ی مختل��ف از دل صندوق آرا و با 
اراده و انتخ��اب مردم خارج ش��دند؛ به لحاظ نظری 
من نیز می ش��نوم که بعضی وقت ها انتقاداتی مطرح 
می شود اما اگر به خروجی نگاه کنیم، موضوع خیلی 

روشن است.
طحان نظیف در پاس��خ به اینک��ه آیا اینکه مطرح 
می ش��ود تعداد نامزدها از قبل مش��خص است و به 
صدا و سیما گفته می شود که ۶ الی ۸ صندلی برای 
مناظره های تلویزیونی بچیند، صحیح اس��ت؟ تاکید 
کرد: واقعیت این است که ما پرونده تک تک افراد را 
بررسی می کنیم و تعداد را از قبل مشخص نمی کنیم 
و رای گیری می شود و بعد مشخص می شود که چه 
تعدادی تایید صلاحیت ش��ده اند؛ واقعاً سقفی برای 
این موضوع از قبل تعیین نمی شود و تعدادی که در 
دوره های مختلف بوده را مقایسه کنیم، هیچ گاه عدد 

ثابتی نبوده است.
وی در پاس��خ به اینکه آیا اینکه گفته می شود که 

برخی از داوطلبان نامزدی انتخابات پیش از ثبت نام 
از شورای نگهبان برای نام نویسی چراغ سبز دریافت 
می کنن��د و برخی بعد از ثبت نام از طریق ش��ورای 
نگهب��ان به آنها اعلام می ش��ود که انص��راف دهید، 
صحیح اس��ت؟ اظهار کرد: ممکن است فردی به من 
مراجع��ه کند و من نظر ش��خصی خودم را آن هم با 
احتی��اط به او بگویم؛ بر همین اس��اس نیز آنچه که 
درباره پیش از ثبت نام مطرح می ش��ود خیلی دقیق 
نیست. درباره بعد از ثبت نام نیز آن قدر در تنگناهای 
زمانی هستیم که فرصت برای انجام چنین کارهایی 

نخواهد بود.
سخنگوی شورای نگهبان در پاسخ به اینکه گفته 
می شود شورای نگهبان انتخابات را مهندسی می کند، 
تاکید کرد: ما نگاه حزبی، جناحی و گروهی به افراد 
نداریم و اساساً افراد را فارغ از خاستگاه سیاسی شان 
بررس��ی می کنیم؛ خود شخص را بررسی می کنیم و 
طبیعتاً اگر احراز صلاحیت شود، گروه های سیاسی 
می توانن��د او را به عنوان نماینده خود معرفی کنند؛ 
لذا مبنای ما قانون اس��ت و مهندسی بلد نیستیم و 

اساساً مهندس نیستیم.
طحان نظیف در پاس��خ به پرسش��ی درباره اعلام 
عمومی نش��دن دلیل عدم اح��راز داوطلبان نامزدی 
انتخابات ریاست جمهوری گفت: ما نکاتی که نسبت 
به افراد در جلسه مطرح می شود را به انحای مختلف 
اعم از جلسات حضوری یا تلفنی با خود افراد مطرح 
می کنیم ولی نس��بت به انتش��ار عمومی، ما نیاز به 
مجوز قانونی داریم؛ ل��ذا در حالت عادی امکان این 

کار نیست مگر اینکه قانون اصلاح شود.

عصرآزادی: ش�هردار تبریز از 
اجرای طرح توسعه ۱۰۰ هکتاری 
پارک آرپا دره س�ی تا ۱۵ آبمان 
م�اه جاری در ش�رق تبریز خبر 

داد.
به گزارش شهریار، یعقوب هوشیار 
در بازدید از این مجموعه گردشگری 
اظهار داشت: پارک آرپا دره سی در 
دو فاز یک و دو مجموعا به مساحت 
۴۰۰ هکت��ار با ان��واع درختان زیر 
کاشت رفته و به دنبال آن هس��تیم 
تا ۱۵ آبان ماه نیز ۱۰۰ هکتار دیگر 

به محدوده آن اضافه کنیم.
وی در ادام��ه ب��ا اشاره ب��ه ایجاد 
فضاهای س��بز در فاز یک تفرجگاه 
آرپا دره س��ی طی یک دهه گذشته 
تاکید کرد: لازم اس��ت زیرس��اخت 
هایی چون روشنایی دکل های برق، 
نصب ست های ورزشی، کف سازی 
پیاده راه، آبگیری سپتیک ها و ... در 

دستور کار قرار گیرد.
هوشی��ار همچنی��ن با اش��اره به 
ظرفی��ت برنام��ه ه��ای ورزشی در 
تفرجگاه آرپ��ا دره س��ی، برگزاری 
همایش های پی��اده روی ۱۰ هزار 
نف��ری را گام��ی مه��م در آشنایی 
 مردم و شهرون��دان با این مجموعه 

عنوان کرد.
شه��ردار تبریز در ادامه س��خنان 
خود توس��عه س��رانه فضای سبز را 
یکی از اولویت های مدیریت شهری 
در س��ال ۱۴۰۳ اعلام کرد و افزود: 
در س��ال گذشته با همت همکاران 
شه��رداری تبریز ۱۲۰ هکتار فضای 

سبز شهری افزوده شده است.
منطقه  شهردار  پورخردمند،  اکبر 
۵ نیز در این بازدی��د اظهار داشت: 
۳۷ هزار و ۴۳۰ درخت در س��ایت 
یک و ۳۴ هزار و ۶۲۰ درخت نیز در 
سایت دو پارک آرپا دره سی کاشت 

شده است.
به گفته وی، درختان کاشته شده 
را گونه های مختلف��ی مانند اقاقیا، 
بادام، زرد آلو، آلبالو، سرو خمره ای 

و .... تشکیل می دهند.
شهردار منطق��ه ۵ فضای فاز یک 
پارک آرپا دره س��ی را محلی برای 
تس��لی و آرامش شهروندان دانست 
و اف��زود: با هماهنگ��ی هیات های 
ورزش��ی، فض��ای دیگر ای��ن پارک 
نی��ز برای ورزش هایی مانند اس��ب 
س��واری، موت��ور ک��راس، دوچرخه 
کوهس��تان و .... ب��ا ه��دف تخلیه 
هیجانات جوانان اختصاص می یابد.

جهانگیری گفت: انتخ�اب مدیران کارآمد از 
جمله مهم ترین مس�ئولیت های رئیس جمهور 

است.
ب��ه گ��زارش خبرگ��زاری خبرآنلای��ن، اس��حاق 
جهانگیری، کاندیدای انتخابات ریاست جمهوری در 
نشست با معلمان بیان کرد: نقش معلمان در توسعه 
ای��ران کلیدی اس��ت و موظفیم به نظام انگیزش��ی، 

معیشت و منزلت معلمان توجه کنیم.
وی گفت: برای توسعه نیروی انسانی باید نسبت به 
اهتمام ویژه ای داش��ته باش��یم و آموزش و پرورش تربیت دانش آموزان از پیش دبستانی و دوره ابتدایی 

موفق و کارس��از در پیش��رفت کش��ور ج��ز با نقش 
آفرینی معلمان ممکن نیس��ت و معلمان رکن اصلی 

آموزش وپرورش هستند.
جهانگیری ادامه داد: من ی��ک کارگرزاده ام که از 
سطوح پایین و با هزینه مردم رشد کرده ام و وظیفه 
دارم به آنان خدمت کنم.در قامت یک رئیس جمهور 
باید بتوانم با مدی��ران کارآمد که دغدغه اصلی آنان 
توسعه ایران است، کار کنم و انتخاب مدیران کارآمد 
از جمل��ه مهم تری��ن مس��ئولیت های رئیس جمهور 

است.

سخنگوی شورای نگهبان: 

 اجرای طرح توسعه ۱۰۰ هکتاری پارک آرپادره سیمهندس نیستیم و مهندسی هم بلد نیستیم
در شرق تبریز

وعده اقتصادی جهانگیری برای معیشت معلمان
من یک کارگرزاده ام و با هزینه مردم رشد کرده ام 

وظیفه دارم به مردم خدمت کنم
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اهمیت جایگاه هنر - صنعت فرش دستباف آذربایجان به بهانه روز ملی فرش از نگاه "عصرآزادی"

فرش دستباف تبریز
در محاصره موانع صادراتی

دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان تاکید کرد؛

 پیگیر تحقق 
مسئولیت  های اجتماعی معادن 

آذربایجان شرقی هستیم

3

6

 عملکرد کلی تراکتور 
 در فصلی که گذشت

عادت تراکتور به چهارمی

 بزرگداشت داریوش مهرجویی و نمایش
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هوش مصنوعی، 
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و رضایت مشتری
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نمایش یادگاری 
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 آتیلا پسیانی

مجمع و هیأت مدیره 
باشگاه تراکتور با 

استعفای نصیرزاده 
مخالفت کرد
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پیشنهاد مشاور وزیر کشور برای تمرکززدایی از 
ارزیابی طرح های مشمول اعتبار مالیاتی

مش�اور وزیر کش�ور در امور فناوری با اش�اره به 
چالش های ارزیابی طرح های مشمول اعتبار مالیاتی 
در اس�تان ها ب�ه معاون�ت علمی ریاس�ت جمهوری 
پیشنهاد کرد که ارزیابی این طرح ها به دانشگاه ها 

و پارک های استانی واگذار شود.
به گزارش ایس��نا، حمیدرضا طهوری امروز در نشست 
تخصص��ی روش ها و راهکارهای بهره ب��رداری از ماده ۱۳ قانون جهش تولید دانش بنیان 
با اش��اره به اقدامات وزارت کشور در حوزه دانش بنیان ها، گفت: برنامه های وزارت کشور 
در حوزه دانش بنیان ها با برنامه های وزیر کشور با تصویب هیات وزیران، از سال گذشته 
کلید خورد.وی با بیان اینکه این برنامه ها در راستای تحقق شعار سال است، اظهار کرد: 
در این برنامه برای اس��تاندارها، در حوزه دانش بنیان ها، تکالیفی تعیین شد و این برنامه 
با مش��ارکت دانشگاه ها و پارک های علم و فناوری، ش��رکت های دانش بنیان، نخبگان و 

کارآفرینان هر استان اجرایی خواهد شد.
طهوری با تاکید بر اینکه برنامه های استانی در این حوزه تنظیم شده است، ادامه داد: 
بر این اس��اس برای همه نخبگان و کارآفرینان و دانش��گاه های هر استان، ماموریت های 

مشخصی تعیین شده است.
مش��اور وزیر کش��ور در امور فناوری، یکی از موانع و چالش ه��ا و محدودیت هایی که 
در ای��ن ح��وزه وجود دارد را مربوط به محدودیت منابع مالی عنوان کرد و افزود: وزارت 
کشور در برنامه دانش بنیانی خود یک اصلاحیه داشت و آن این بود که در برنامه استانی 
حداقل ۵ درصد منابع متعلق به تملک دارایی اس��تان ها باید صرف حوزه دانش بنیان ها 

شود که این میزان بالغ بر ۷.۵ همت می شود.
وی اضاف��ه ک��رد: علاوه بر آن بر اس��اس مصوب��ات دولت ۲۰ درص��د منابع تبصره ۲ 
)تبصره ۱۸ س��ابق( صرف فعالیت های دانش بنیانی می ش��ود. ای��ن هزینه کرد در قالب 

اعطای تسهیلات و لیزینگ است که این محل نیز بالغ بر ۳۰ همت خواهد شد.
مش��اور وزیر کش��ور در امور فناوری ادامه داد: بر این اساس ۳۷.۷ همت در استان ها 
صرف بخش دانش بنیان ها می شود و با اختصاص آن می تواند تامین مالی خوبی در این 

حوزه در استان ها صورت گیرد.

 کنعانی مقدم: جبهه اصلاحات به دنبال 
به چالش کشیدن شورای نگهبان است

ای��ران گف��ت:  دبی��رکل ح��زب س��بز 
اصلاح طلب��ان درح��ال انجام ی��ک نمایش 
سیاسی هس��تند تا ش��ورای نگهبان را در 
موضوع تایی��د و رد صلاحیت ها به چالش 
بکش��ند. اعضای جبهه اصلاحات خودشان 
نی��ز می دانند که مردم ب��ه نامزدهای آنان 

تمایلی ندارند.
حسین کنعانی مقدم، دبیرکل حزب سبز ایران و فعال سیاسی اصولگرا 
در گفت وگ��و با ایس��نا، درباره عبور جبهه اصلاح��ات از برخی نامزدهای 
انتخابات��ی ک��ه پیش تر مورد حمای��ت این حزب بودند، گف��ت:  در حال 
حاضر مش��خص نیس��ت رهبری جبهه اصلاحات به دس��ت چه کس��ی 
اس��ت و این که آیا آق��ای خاتمی رهبری این جبه��ه را برعهده دارد نیز 
 ب��ا ابهام همراه اس��ت. چرا که ش��اهد تناقض های زی��ادی در حرف های

 ایشان هستیم .
وی ادامه داد: آقای خاتمی در انتخابات گذش��ته اعلام کردند که جبهه 
اصلاح��ات درآن انتخابات حضور نخواهد داش��ت و آن را قبول ندارد. در 
انتخابات پیش رو نیز ایش��ان ش��رط و شروطی مش��خص کردند. برخی 
از چهره ه��ای اصلاح طلب مثل آق��ای ش��ریعتمداری و کواکبیان نیز در 
جلس��ه ای که ایشان ترتیب داده بود، حضور پیدا نکردند. به نظر می رسد 
اصلاح طلبان درحال انجام یک نمایش سیاس��ی هستند تا شورای نگهبان 
را در موض��وع تایی��د و رد صلاحیت ها به چالش بکش��ند. اعضای جبهه 
اصلاحات خودشان نیز می دانند که مردم به نامزدهای آنان تمایلی ندارند 

و انتخابات گذشته نیز این موضوع را به خوبی نشان داد.
دبیرکل حزب سبز ایران در پایان درباره گمانه زمانی های انتخاباتی در 
می��ان نامزدهای نهایی نیروهای انقلاب گف��ت: در میان نیروهای انقلاب 
نیز به نظر می رسد در نهایت آقایان قالیباف و جلیلی به عنوان نامزدهای 

نهایی این جبهه معرفی شوند.


